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This fascinating autobiography of the country music legend recounts the highs and
lows, the struggles and hard-won triumphs of his remarkable life. The story takes us
from Johnny Cash's childhood on an Arkansas cotton farm to his early years at Sun
Records. We read of his life on the road and meetings with, and performances for,
world leaders. There is also the darker side of his life: the years of addiction to
amphetamines and pain killers, a suicide attempt and the spiritual awakening that
pulled him through. He looks unsparingly at his turbulent past, but remains a man of
honesty, humility and humour. His memoir reveals his friendships with Roy Orbison,
Willie Nelson, Bob Dylan and Billy Graham.

作者介绍: 

约翰尼·卡什（Johnny
Cash，1932-2003），美国乡村音乐传奇，绰号“黑衣人”（Man in
Black），美国“草根精神”代表，乡村音乐名人堂和摇滚名人堂殿堂级人物。
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Cash的自传，和walk the
line的情节类似，京东上只要50块钱，虽然装订问题比较严重…
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开篇一度让我以为我要失去这个男神了，写得太糟糕了
越往下读越觉得这个写作风格在传记文学里独树一帜 现金大叔也太可爱了
经历丰富多采 加利福尼亚大火那段笑哭
顺便还读到了猫王！超满足！一提起卡什和猫王，就想起在IG看到的视频，卡什学猫王
，学得太惟妙惟肖结果把腰扭了
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